
Korsvejens Skole   

Vi lærer til livet   
   

Referat                                                                        Korsvejens Skole   
    

Vedrørende:   Skolebestyrelsesmøde   

Dato:   19.06.24 kl. 17.00 – 19.00 Personalerummet   
  

Deltagere:   

   

  

Anette Svejstrup Ahlmann Larsen, Rasmus Juhl Wohlert, Mette Omega Quist   

Christensen, Karen Lund Johansen, Steffen Brodersen S. Martiena, Sebastian Mudiaga   

Onorionde, Wafeq Barkat, Anders Bækholm, Thomas Diechmann og Hanne Larsen   

Afbud:   Martin Lønborg, Luise Nissen, Stig Frejo Hansen, Jean Ølgaard, Casper Malta Lindorf  

Andreasen, Ali Qais.   
   

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden   
Godkendt.   

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

Godkendt.   
   

 Pkt. 3 Besparelser   

 Rengøring   

  

o Rengøringen bliver optimeret med hensyn til både udstyr, tid og opgaver. Baggrunden for det 

er, at kommunalbestyrelsen i 2023 besluttede at reducere omkostningerne på 

rengøringsområdet med 17 millioner kroner om året fra 2026. Efter en grundig analyse med 

besøg på de forskellige institutioner står det nu klart, at det er muligt at bruge cirka 23 

procent mindre tid på rengøringen, samtidig med at man opretholder en god kvalitet.   

o Forandringerne bliver i høj grad skabt ved at ændre på antallet af rengøringsdage og at lave 

klarere rammer for rengøringsopgaven. Herudover investeres der i nyt rengøringsudstyr. 

Forandringerne i rengøringen indebærer også, at der fremover er behov for færre 

medarbejdere.   

  

 Skoleområdet   

 

o Der er vedtaget forskellige besparelser, bl.a. er inventar- og forbedringspuljen 

inddraget.  Der er også mindre besparelser omkring skolebestyrelserne på 20% 

af budgettet.    
   

 Pkt. 4 Bestyrelsesmedlemmer i skoleåret 24/25.  
Gennemgang af oversigten med henblik på evt. rekruttering af nye suppleanter.   

Anette vil gerne stoppe i bestyrelsen, da hendes søn går ud af 9.P ved skoleårets udgang.   

Steffen, som er suppleant, vil gerne indtræde i bestyrelsen.   

Dermed mangler bestyrelsen 2 suppleanter. Ifølge vedtægter kan suppleanter løbende komme ind i 

bestyrelsen.   

Ledelsen sender en besked ud til kontaktforældrene, og alle nuværende medlemmer taler med andre forældre 

om muligheden for at blive en del af bestyrelsen.   
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Pkt. 5 Ansøgninger til Børne- skoleudvalget   
Selvom puljen netop er nedlagt, søger bestyrelsen skærme via inventar- og forbedringspuljen, da de tildelte 4 

stk. ikke dækker behovet. Fungerende skærme er nødvendige for gennemførsel af daglig undervisning.   

   

Legepladspuljen søges med henblik på at der laves trin på bakken i dyregården, så personale kan komme op 

og hjælpe elever, som f.eks. er faldet eller lign. Dette blev også påpeget af Arbejdstilsynet tidligere i dette 

skoleår, dog uden at de blev gjort til et påbud.   

Samtidig kan trinene bruges som siddepladser foran scenen.    

Der er indhentet tilbud to forskellige steder. Det ene lød på kr. 110.00 og det andet på. Kr. 65.000. Vi går med 

det sidste.    

Arbejdstilsynets anbefaling vedlægges ansøgningen.   

   

Pkt. 6 Evaluering af bestyrelsens arbejde   
Godt på 1. møde at have fokus på kontaktforældrerollen.   

Godt med gennemgang fra vejledere om faglige resultater.    

Det er altid godt med besøg af lærere og pædagoger. Det giver god energi.   

Punktet om bygninger, skal måske placeres tidligere på året.   

I det kommende år vil vi gerne orienteres mere omkring talentarbejdet.   

Godt hvis bestyrelses-hygge er i januar og ikke i december eller juni.   

Der skal laves principper for Porten. Det er vi ikke kommet i mål med i år.   

SSP har ikke været på besøg, og det skal vi fokusere på i det kommende år.   

   

Nyt fra - kan flyttes til starten af mødet, så eleverne evt. ikke behøver at deltage i hele mødet. Det skal være 

op til eleverne.   

Måske kan elevrådet fortælle skolebestyrelsen om deres arbejde og stå for dele af dagsorden på et møde. 

Der må gerne komme gæster hver gang.   

   

Ekstra punkt: Evaluering af MGP og skolebestyrelsen    
Ikke mange besøgende. Der er stemning for at sløjfe boden, da alle inklusiv bestyrelsen har fokus på egne 

børn og boder.   

Bestyrelsen skal være synlig til MGP. Det kan gøres ved en bestyrelses-T-shirt.   

   

Der holdes også fast i at bestyrelsen fortsat laver en video efter hver møde.     

 

Pkt. 7 Nyt fra    
  

 Skolen –     
Der er ansat 2 deltids-lærere som ordblindelærere til kommunen. De er ansat på Korsvejens Skole, 

men skal arbejde med elever fra alle kommunens skoler.   

Læsetest på 1. og 2. klasse er rigtig gode. Systematisk arbejde i indskolingen giver gode resultater. 

God stemning på skolen med afgangsprøver. Der er mange glade elever, glade censorer og glade 

lærere. Vi har haft stor succes med, at eleverne er på skolen og forbereder sig.   
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Der er mange aktiviteter på skolen med ture og idrætsaktiviteter op til sommerferien.  Skolen 

holder en kort reception for Susanne, som nu går på pension efter 45 års rengøring på 

Korsvejens skole.   

   

 Elevrådet –   
Der blev holdt evaluering i sidste uge. Flere elever følte sige mere trygge ved mødet end i egen 

klasse i forhold til at sige noget i den store gruppe.   

Eleverne bliver blandet ved møderne og er i forskellige aldre i grupperne. Det er godt.   

Måske kan der komme yngre elever til skolebestyrelsesmøderne eller elev suppleanter.  

Der er Basket turnering lige i øjeblikket, der er arrangeret og gennemføres af elevrådet.   

   

 Medarbejderne –    
Der er evalueret MGP til sidste personalemøde.   

Der blev også inddraget flere elever til MGP som hjalp til omkring scenen med lyd og lys.    

   

 Porten –    
Ingen i 9. klasser ville have været foruden Porten, selvom det er sårbart i forhold til det sociale.   

Eleverne har præsteret rigtig flot ved afgangsprøverne.   

Det er vigtigt at skolen og bestyrelsen bliver ved med at huske på at inkludere P-klasserne i 

sammenholdet på almen-årgangene.   

   

Pkt. 8 Meddelelser    
Intet.   


